
 

 

 

 

Onderwerp: Ontwikkelingen Thialf 

 

Beste raad, 

Nu de financiële situatie van Thialf het afgelopen jaar verbeterd is, kunnen we als 

aandeelhouders verder bouwen aan de organisatie van Thialf. Dit betreft het aanstellen van 

een lid van de Raad van Commissarissen en een directeur-bestuurder. Daarnaast passen we 

enkele administratieve zaken aan. In deze brief brengen we u van deze ontwikkelingen op 

de hoogte. 

Commissaris 

Sinds april 2023 was er een vacature in de Raad van Commissarissen na het statutaire 

vertrek van de heer Jos Valentijn. De Raad van Commissarissen vond het toen gezien de 

precaire situatie vanwege de onzekere energieprijzen niet verstandig een nieuwe 

commissaris aan te zoeken.  

Inmiddels heeft Thialf dankzij het aanzetten van zonnepanelen en het installeren van een 

energiehub grip op de energiekosten. In combinatie met eerdere maatregelen heeft dit de 

financiële situatie van Thialf gestabiliseerd. 

Voor de Raad van Commissarissen was dit reden een derde lid van de raad voor te dragen. 

Nadat de provincie Fryslân en gemeente Heerenveen als aandeelhouders met de kandidaat 

gesproken hebben, hebben zij ingestemd met zijn benoeming. De heer Jan van Zanden uit 

Joure is per 1 april 2024 voor een periode van vier jaar als commissaris aangetreden. Hij is 

als voorzitter van de Koninklijke IJsvereniging Thialf goed bekend met het reilen en zeilen in 

de schaatssport en de positie van ijsstadion Thialf.  

Daarnaast is hij als gemeenteraadslid van De Fryske Marren en eerder van het Algemeen 

Bestuur van Wetterskip Fryslân bekend met de politieke dynamiek. 

Directeur-bestuurder 

De Raad van Commissarissen wilde vervolgens graag de huidige interim-directeur Minne 

Dolstra uit Norg voor onbepaalde tijd als directeur-bestuurder aan Thialf verbinden. Onder 
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leiding van een vertegenwoordiger van een wervingsbureau hebben beide aandeelhouders 

na het opstellen van een profielschets een gesprek met hem gehad.  

Tijdens het interim-directeurschap van de heer Dolstra heeft Thialf de weg ingezet naar een 

financieel stabielere toekomst. Door de juiste keuzes is Thialf de periode met hoge 

energieprijzen goed doorgekomen. Daarnaast is er met de komst van de energiehub nu 

zicht op beheersing van de energiekosten en het reserveren van geld voor 

vervangingsinvesteringen. De heer Dolstra heeft hier een belangrijke bijdrage aan geleverd 

en wil de komende jaren op die weg verder gaan. 

Vandaar dat aandeelhouders de voordracht vanuit de Raad van Commissarissen steunen en 

hebben ingestemd met het aangaan van een arbeidsovereenkomst met de heer Dolstra voor 

onbepaalde tijd vanaf 1 mei 2024. Het tijdelijk dienstverband van de heer Dolstra eindigt op 

dat moment. 

Boekjaar 

Op 22 juni 2022 heeft de gedeputeerde aan Gedeputeerde Staten van de provincie Fryslân 

toegezegd om het boekjaar van Thialf te laten aanpassen. Dit boekjaar loopt nu gelijk aan 

het schaatsseizoen, van 1 oktober tot en met 30 september. Vanwege de inzichtelijkheid 

van het Thialfdossier gaven Provinciale Staten destijds aan graag te zien dat het boekjaar 

van Thialf gelijkloopt aan het kalenderjaar en daarmee aan het boekjaar van de 

aandeelhouders. 

Na een besluit van de aandeelhouders zet Thialf dit nu in gang. Het betekent dat het 

boekjaar 2023/2024 een vijfde kwartaal krijgt en zal lopen tot en met 31 december 2024. 

Het nieuwe boekjaar gaat dan in op 1 januari 2025. 

Bel gerust als u vragen heeft 

Heeft u vragen over deze brief? Neem dan contact op met Erwin Pijlman door te bellen naar 

14 05 13. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Burgemeester en wethouders van Heerenveen. 

Namens dit college, 

 

Burgemeester en wethouders van Heerenveen. 
De gemeentesecretaris,  De burgemeester, 
 
 
 
J. van Leeuwestijn  M.A. Fokkens-Kelder      
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